
 

Referat fra årsmøtet 2019 i FaBåt 16. juni 2020 kl. 18.00 i Breidablikk Forsamlingslokale. 

 

Fra Styret: Tor H. Vestnes, Thor E. Johansen, Espen Solvik, Erik Jakobsen, Leif T. Kongshaug og 

John Wilson. 

Tilstede medl. med båtplass: 19 stemmeberettigede hvorav plass M058L var representert med 

Fullmakt, Tom Pedersen. 

Fravær: 2 påmeldte medlemmer hadde meldt forfall. 5 påmeldte medlemmer møtte ikke. 

Fullmakt: Det var innlevert 23 fullmakter som fordelte seg med 10 stk til Formann, 2 stk til Kasserer, 5 stk 

til Havnesjef, 1 stk til Vaktsjef, 1 stk til Dugnadsjef og 4 stk til Sekretær. 

 Det var innlevert 1 stk fullmakt til Thomas Persson B109L, fra Christian Bjørnstad B107L og 1 

stk fullmakt til Olle Anestad B093 fra Ole J. Roven B049. 

Til behandling: 

Sak 1. Konstituering. 

Formannen ønsket velkommen og innledet med litt informasjon om hvorfor Årsmøtet for 2019 

ble avholdt på denne tiden av året. 

Møteleder ble valgt, Tor Henrik Vestnes og referent ble valgt, John Wilson. 

Til å signere protokollen: Torstein Bergum og Mette Warhuus. 

Til tellekorps: Ingen siden det var så få fremmøtte. 

Det var ingen bemerkninger til innkalling eller dagsorden. 

Enstemmig godkjent 

Sak 2. Årsmelding fra Styret. 

Møteleder redegjorde for FaBåts årelange «kamp» mot den pålagte kommunale eiendomsskatt som 

gjennom kommunestyre vedtak 31/1-2019 gjorde at Fabåt nå er fritatt for denne meningsløse 

skatten. Årsmeldingen ble i hovedtrekk gjennomgått punkt for punkt. Det var ingen 

bemerkninger til Årsmeldingen. 

Årsmeldingen ble deretter enstemmig godkjent 

Sak 3. Regnskap 2019, revisors beretning, vedtak om anvendelse av overskudd eller dekning 
av tap. 

Det ble påpekt at årets molokontingent som for øvrig ble redusert fra kr. 6.300,- til kr. 2.500,- 
er siste innbetaling og at moloen nå er fullstendig nedbetalt. Regnskapet ble gjennomgått. I 
realiteten var det ingen spørsmål i forbindelse med hverken inntekter, utgifter eller noter. 
Deretter ble Balanseregnskapet gjennomgått, også her uten spørsmål. 

Siden vår årsmøtevalgte revisor, Tore Gulbrandsen meldte forfall ble revisjonsberetningen, 

opplest. Styret ble deretter innvilget ansvarsfrihet for regnskapet 2019. 

Regnskapet ble enstemmig godkjent 

Sak 4. Fastsettelse av kontingenter, gebyrer, dugnads godtgjørelse, andre godtgjørelser. 

Styrets forslag til kontingenter etc., ble gjennomgått. Det ble på nytt forklart at Moloavgiften var 

redusert for alle plass-størrelser og at 2020 er siste år med denne avgiften. Under Vinterleie, 

ikke medlem ble det bemerket at det ikke var antydet båtstørrelse, så man lurte på om det her 

var samme pris for «jolle» som større båt. Det ble konkludert med at man i tvilstilfelle benyttet 

skjønn. 



 

Ellers ingen bemerkning vedr. Fastsettelse av kontingenter etc. 

Kontingenter, gebyrer, leiepriser og andre godtgjørelser ble enstemmig godkjent i 

overensstemmelse med styrets innstilling. 

Sak 5.   Budsjett for 2020 
 
Budsjettet ble gjennomgått. Det var ingen bemerkninger til budsjettet. 
 
Styrets forslag til budsjett for 2019 ble enstemmig godkjent 
 

Sak 6. Forslag 

6.1 Forslag fra Styret og medlem B074 om endring av Havnereglement og medfølgende endringer 
av Vedtektene. 
 

Reidar Bruland, B074, innledet med en forklaring på hvorfor Havnereglementet foreslås 

endret. Påpekte at Havnereglementet er underordnet Fagerstrand Båtforenings vedtekter. 

Deretter gikk han gjennom forslaget punkt for punkt. 

Punkt 1.2 Dokumentets rang, her endres «lover» til Vedtekter. 

Punkt 2.2 Ansiennitet 

Her ble det mye diskusjon om delpunkt 3. Medlemmer som har hytte på Aspon, Lågøya og 

Søndre Langåra. 

Mange av de fremmøtte mente at dette «var gått ut på dato» og burde slettes. Dette fordi det 

er almen rett til å melde seg inn i FaBåt og leie eller kjøpe båtplass. Sekretæren mente at 

siden delpunktet ikke var særskilt nevnt i innkallingen, for endring, så var det feil å foreta 

denne endringen, spesielt siden det var så få fremmøtte. Diskusjonen resulterte i en 

prøvevotering hvor resultatet ble 26 for + tilhørende fullmakter (21 fullmakter) og 1 mot 

med tilhørende fullmakter (4 fullmakter). Det ble for øvrig nevnt at tidligere er Styret gitt 

fullmakt til å foreta endringer i Havnereglementet uten at dette må Årsmøte behandles. 

Punkt 3.3 Leietakers dugnadsplikt 

Her ble det litt diskusjon siden flere har oppfattet at det tidligere ikke har vært dugnadsplikt i 

havnen, så hvorfor var dette nødvendig nå? Det ble svart at det er «nevnt at det er etter 

behov». Det blir jo kun i spesielle tilfeller at det vil være behov for å vise til leietakeres 

eventuelle dugnadsplikt. Det vanlige vil fortsatt være helt frivillig dugnad. 

Punkt 5.6 Fortøyning 

Det ble påpekt av Bruland at båten skal være fortøyd stramt slik at båten ikke «jager» i 

fortøyningene sine. 

Deretter ble INSTRUKS FOR FORTØYNING gjennomgått og kommentert. 

Det foreligger 2 eksempler på fortøyning, men det ble fremhevet at dette kun var eksempler 

og ikke et absolutt krav til fortøyning. Ellers fremkom det ikke noe spesielt. 

Ingen øvrige bemerkninger til dette dokumentet. 

Deretter ble INSTRUKS FOR STRØM gjennomgått. 

Ingen bemerkninger til dette dokumentet. 

Forslag 6.1 ble Enstemmig vedtatt med nevnte endringer. 

6.2 Forslag fra Torstein Bergum. 
 



 

Forslaget var i realiteten delt i 4 punkter. 

Punkt 1 var også oppe til diskusjon på fjorårets Årsmøte og det resulterte i den måten årets 

regnskap ble presentert på, noe mere detaljert. Ved å lese noter og ta for seg hver enkelt post 

i regnskapet vil man enkelt se hva som blir betalt for de enkelte utgiftene og det samme 

gjelder inntektssiden. 

Bergum opprettholdt sitt krav om å få fullt regnskap med bilag. 

Flere medlemmer uttrykte sin tillit til styret for det arbeidet som er nedlagt og syntes Bergums 

forslag minnet om et «dårlig kamuflert mistillitsforslag».  

Ordstyrer tok dette punktet opp til avstemming og forslaget falt med 6 for + 1 fullmakt 

mot 14 + 22 fullmakter 

Punkt 2 ble også nevnt på fjorårets Årsmøte uten at det ble fremsatt forslag siden den fristen 

hadde gått ut. 

Bergum fremhevet at dette fortsatt var aktuelt fra hans side.  

Det var flere som uttrykte sin mening om dette og da til fordel for den måten styret i tidligere 

saker har håndtert arbeid utført i havnen og man så ingen grunn til å endre på dette nå så 

lenge de som utfører arbeidet kan utføre dette på en profesjonell måte. 

Punkt 2 ble tatt til avstemming og forslaget falt med 2 for + 1 fullmakt mot 18 + 22 

fullmakter. 

Punkt 3 Forslag fra Torstein Bergum om frist for å sende inn forslag til Årsmøte. 

Her ble det diskutert flere mulige frister, men til slutt endte man opp til å foreslå som 

motforslag til Torstein Bergum at frist for innsending av forslag er 31. januar (før Årsmøtet) 

Begrunnelsen er at forslag må i de fleste tilfeller undersøkes for å se om forslaget er 

gjennomførbart. Til dette trengs noe tid før utsending av papirer til et Årsmøte. 

Punkt 3 ble tatt til avstemming og forslaget fra Bergum falt med 6 for + 1 fullmakt mot 

14 + 22 fullmakter.  

Punkt 4 utgår og punkt 5 Se på muligheter for å kunne åpne opp for større båter. 

Dette er også noe som er tatt opp tidligere og avvist pga forhold mellom havneutstyr, 

utriggere, og båtstørrelser. Vår leverandør av brygger etc. har uttrykt at våre maks LOA og 

vekt er litt i overkant men at det lot seg gjøre siden havnen er godt beskyttet bak fast 

steinmolo. 

Konklusjonen ble at styret tar dette opp med leverandøren og kommer tilbake til neste 

Årsmøte med deres anbefalinger. 

Punkt 5 ble tatt til etterretning enstemmig 

 

Sak 7. Valg av styret, valgkomité, revisor og komiteer 

Formann i Valgkomiteen hadde meldt forfall så medlem i valgkomiteen, Wiggo Larneng, 

leste innstillingen til valget som følger: 

John Wilson    Sekretær Gjenvalg for 2 år 

Leif T. Kongshaug  Vaktsjef Gjenvalg for 2 år 

Pål Richard Eidsvold  Dugnadsjef Valgt for 2 år 

    

Tore Gulbrandsen  Revisor Gjenvalg for 1 år 

Ole Jørgen Roven  Valgkomité leder Gjenvalg for 1 år 

Wiggo Larneng  Valgkomité Gjenvalg for 1 år 



 

Rune Holte  Seilingskomité (Leder) Valgt for 1 år 

Ole Jørgen Roven  Seilingskomité Valgt for 1 år 

Alle ble valgt med akklamasjon 

Styre 2020  

Tor Henrik Vestnes Formann På valg i år 2021 

John Wilson Sekretær På valg i år 2022 

Thor Egil Johansen Kasserer På valg i år 2021 

Leif T. Kongshaug Vaktsjef På valg i år 2022 

Erik Jakobsen Havnesjef På valg i år 2021 

Pål Richard Eidsvold Dugnadsjef På valg i år 2022 

Komiteer 2020: 

Tore Gulbrandsen Revisor På valg i år 2021 

Ole Jørgen Roven Valgkomité leder På valg i år 2021 

Wiggo Larneng Valgkomité På valg i år 2021 

Rune Holte Seilingskomité (leder) På valg i år 2021 

Ole Jørgen Roven Seilingskomité På valg i år 2021 

 

Fagerstrand 22. juni 2020 

 

John Wilson Referent 

 

Mette Warhuus B082 

 

Torstein Bergum M062L 

 

 

 

 

Etter at det formelle årsmøtet var slutt, avholdt Olle Anestad, en liten minnetale over nylig avdøde Dag 

Bjørnsen, mangeårig båtplassmedlem og en aktiv klubbseiler. Deretter ble det oppsummering av 

fjorårets klubbseilaser og samtidig takket han på vegne av Seilingskomiteen alle vaktene som bistod 

med hjelp til å håndtere startmaskinen hver eneste mandag i seilingsperioden.  Resultatet av fjorårets 

seilaser ble følgende: 

1 Dag Bjørnsen, Siahgahay  

2 Per Søderlund, Bajazzo 

3 Olle Anestad, Alida 
 
 


